
Sundheds- og Forebyggelsesudvalget

Til: Ministeren for sundhed og forebyggelse

Dato: 21. august 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 839
Koncerndirektør i Region Hovedstaden Morten Rand udtaler i Frederiksborg
Amts Avis den 20. august 2013: "Der er et loft for, hvor meget kommunerne
skal betale regionerne som medfinansiering af driften af hospitalerne, så pen-
gene vil gå i statskassen og efterfølgende komme i spil i den kommunale ud-
ligning". Ministeren bedes redegøre for, hvordan de 29 hovedstadskommu-
ners øgede udgifter vil "komme i spil" i den kommunale udligning. Er der tale
om landsudligningen eller hovedstadsudligningen? Vil de enkelte kommuner-
ne i Region Hovedstaden blive kompenseret krone til krone for deres merud-
gifter i forbindelse med omlægning af vagtlægeordningen?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Benedikte Kiær (KF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Benedikte.Kiaer@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Sophie Hæstorp Andersen
formand
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